

Title (en)

Platform for a pool, in particular a swimming pool, swimming-pool cover including such a platform and pool provided with such a pool cover

Title (de)

Plattform für Becken, insbesondere für ein Schwimmbecken, Schwimmbeckenabdeckung, die eine solche Plattform umfasst, und mit einer solchen Beckenabdeckung ausgestattetes Becken

Title (fr)

Plate-forme pour bassin, notamment de piscine, couverture de piscine intégrant une telle plate-forme et bassin équipé d'une telle couverture de bassin

Publication

**EP 2336456 A1 20110622 (FR)**

Application

**EP 10192950 A 20101129**

Priority

FR 0905996 A 20091211

Abstract (en)

The platform (6) has a cover element (12) i.e. roller-shutter or cover, rolled up at horizontal axis (11), where the axis is positioned along a transversal side (3) of a basin. A tank beam (8) is provided with connection unit for connection with a water supply source. The beam presents a longitudinal axial opening through which the water contained in the beam escapes by overflow by forming a water curtain to fall on the element scrolled under the curtain at the time of phases of unfolding and/or rolling up of the element around the axis along a longitudinal front face.

Abstract (fr)

Plate-forme (6) pour bassin (1) qui surmonte une structure de couverture comportant un élément (12) de couverture enroulable sur un axe (11) horizontal étant positionnable le long d'un côté (3), dit transversal, du bassin, la plate-forme (6) étant apte à fermer partiellement le plan (2) d'ouverture du bassin à partir du côté (3) transversal du bassin jouxtant ledit axe (11) en direction du côté (4) transversal opposé en s'étendant d'un côté (5) longitudinal à l'autre dudit bassin (1), le bord (7) transversal libre de ladite plate-forme (6) étant formé au moins d'une poutre. La poutre est une poutre réservoir (8) munie de moyens pour son raccordement à une source d'alimentation en eau, cette poutre réservoir (8) présentant, le long de sa face (8A) longitudinale avant, une ouverture (9) axiale longitudinale à travers laquelle l'eau contenue dans la poutre réservoir (8) s'échappe par trop-plein en formant un rideau (13) d'eau.

IPC 8 full level

**E04H 4/08** (2006.01); **E04H 4/10** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E04H 4/082** (2013.01); **E04H 4/101** (2013.01)

Citation (applicant)

FR 2765606 A1 19990108 - PROCOPI [FR]

Citation (search report)

- [A] FR 2765606 A1 19990108 - PROCOPI [FR]
- [A] FR 2837515 A1 20030926 - RID O [FR]
- [A] EP 0683290 A1 19951122 - STRADYNA SARL [FR]
- [A] DE 2439955 A1 19750814 - LABEGUERIE LUCIEN

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

**EP 2336456 A1 20110622; EP 2336456 B1 20130403;** FR 2953877 A1 20110617; FR 2953877 B1 20111125

DOCDB simple family (application)

**EP 10192950 A 20101129;** FR 0905996 A 20091211